

2024-2025 年度
「東天家長學堂獎勵計劃」

為鼓勵家長積極參與本校的家長活動，及表示我們對家長的欣賞和感謝支持，我們於本年度設有「東天家長學堂獎勵計劃」，獲獎準則如下：

學習篇

家長出席本校的家長活動或講座，每節會獲得 1 個印章

<p>「東天家長學堂」卓越獎</p> <p>家長出席合共十二節活動或講座</p> <p>◆ 將榮獲「東天卓越家長」榮譽</p> <p>於結業禮上頒發「東天卓越家長」證書及獲得樂園門票兩張</p>
<p>「東天家長學堂」金獎</p> <p>家長出席合共八節活動或講座</p> <p>◆ 將榮獲「東天傑出家長」嘉許狀</p> <p>嘉許狀會於學期結束時，由學生轉交給家長，家長獲得書券兩張</p>
<p>「東天家長學堂」銀獎</p> <p>家長出席合共六節活動或講座</p> <p>◆ 將榮獲「東天優秀家長」嘉許狀</p> <p>嘉許狀會於學期結束時，由學生轉交給家長，家長獲得書券乙張</p>

服務篇

每次的家長義工服務以 0.5 小時計算，每次獲 1 個印章，每次/每個服務項目最多 4 個印章

<p>◆ 凡獲得 10 個印章，會在學生的「東天 Topkids」加上 500 分</p> <p>◆ 達到 40 個印章，額外獲得「傑出服務感謝狀」及書券乙張</p> <p>◆ 達到 50 個印章或以上，額外獲得「卓越服務感謝狀」及書券兩張</p>
--

2024-2025 Academic Year
"TCCS Parents' Academy Reward Program"

To encourage parents to actively participate in school activities and to express our appreciation and gratitude for their support, we have established the "TCCS Parents' Academy Reward Program" for this academic year. The criteria for awards are as follows:

Learning Section

Parents attending school activities or lectures will receive 1 stamp for each session.

"TCCS Parents' Academy" Excellence Award

- ◆ Parents who attend a total of twelve activities or lectures will be awarded the title of "TCCS Outstanding Parent."
- ◆ A certificate of "TCCS Outstanding Parent" will be presented at the graduation ceremony, along with two tickets to the amusement park.

"TCCS Parents' Academy" Gold Award

- ◆ Parents who attend a total of eight activities or lectures will receive a certificate of "TCCS Distinguished Parent."
- ◆ The certificate will be presented to parents by students at the end of the semester, along with two book vouchers.

"TCCS Parents' Academy" Silver Award

- ◆ Parents who attend a total of six activities or lectures will receive a certificate of "TCCS Excellent Parent."
- ◆ The certificate will be presented to parents by students at the end of the semester, along with one book voucher.

Service Section

Each session of parent volunteer service is calculated as 0.5 hours, with 1 stamp awarded for each session. A maximum of 4 stamps can be earned per service item.

- ◆ For every 10 stamps earned, 500 points will be added to the student's "TCCS Topkids" account.
- ◆ Upon reaching 40 stamps, an additional "Outstanding Service Certificate" and one book voucher will be awarded.
- ◆ Upon reaching 50 stamps or more, an additional "Excellence in Service Certificate" and two book vouchers will be awarded.